
S SEJE OBtlNSKE SKUPŠČINE

Z rednim delom zaslužiti za normalno življenje
Novembrsko zasedanje skupščinskih zborov se je

pričelo s sejo družbenopolitičnega zbon, na kateri je
tekla razprava o osnutku republiške resolucije za leto
1985. Delegati so opozarjali na usmeritve programov
vzgoje in izobraževanja (le-teh naj ne bi krčili, saj so
sedanje težave že očitnc), na pomanjkljivo opredeljeno
predšolsko vzgojo in skrb otroka, premalo konkretno
je opredeljena skrb za mlade družine kot tudi skrb za
boljšo opremljenost Jol usmerjenega izobraževanja,
nedorečeni ostajajo viri srcdstev za zagotavljanje
zdravslvenega varstva, kot tudi mesto in vloga trgovi-
ne. . . Precej pripomb so delegati namenili tudi na
račun izvajanja resolucije in izpostavili odločnejše ak-
tivnosli na podroiju dohodkovnega povezovanja med
OZD, proučitev smolrnosti prcdpisov investicij, za
fleksibilnejši davčni sistem...

Vsi trije zbori pa so nato na skupnem jasedanju s
četrtim zborom - z delegali skupščine socialnega var-

stva obravnavali poročilo o uresničevanju socialne poli-
tike in zagotavljanje socialne varnosti s področja dejav-
nosti socialnega varstva v občini za obdobje 1981 do
prve polovice tega leta. Jože Žumer - predsednik
skupšiine socialnega varstva je v svojem uvodu izposta-
vil ključna vprašanja te problematike, ki v zaostrenih
družbeneokonomskih razmerah zahteva odgovorno ra-
zreševanje vseh dejavnikov, čemur bomo morali v na-
slednjem srednjeročnem planu nameniti vso pozornost,
saj gre za družbeno usmcrjenc dolgoročne aktivnosti.
Ob tem je izpostavil tudi uspehe, ki smo jih za zagotav-
Ijanje boljše socialne varnosti občanov v občini dosegli,
predvsem na področjih otroškega varstva, zdravstvene-
ga varstva in skrbi za.oslarclc občane (imamo največje
domske zmogljivosti)... Še posebej pa je izpostavil kot
prioritetno nalogo v obdobju do leta 1990 izgradnjo
novega doma Malči Bclič, ki sedaj žc vrsto let »života-
ri«, to nalogo pa moramo začrtati v planih širSe družbe-
nupolitične skupnosti.

V razpravi so delegati opozarjali na naslednje:
vprašanjem socialne neenakosti glede na (ne)zaposle-
nost je treba posvetiti večjo skrb, z ozirom na relativno
nižjo dosežcno rast socialne varnosti v občini morajo
obravnave srednjeročnih usmeritev temeljiti na kon-
kretnih progamih aktivnosti SIS, pri zaposlovanju mo-
rajO kadrovske službe težiti za viSjo kvaliteto usposob-
ljenosti, pogoj za boljšo socialno varnost je nedvomno
hitrejSi in boljši razvoj gospodarstva v občini, zagotav-
ljati je potrebno čim boljše pogoje gospodarjenja,
počasnost razreševanja solidarnostnih stanovanj je ne-
zadovoljiva, stremeti moramo za večjo obdavčenost
dohodka izven dela... Postavljeno je bilo tudi vpraša-
nje, kako je s tistimi, ki prejemajo zajamčeni OD pa so
edini hranilci družine, nič manj aktualna pa ni bila
ugotovitev delegata, da ostaja nevzdržno, da nekaleri z
rednim delom ne morejo zaslužiti za normalno življe-
nje, drugje pa sc socialna diferenciacija povfčuje. Na
podlagi poroiila in razprave bodo oblikovana posebna

stališča.
Na skupnem zasedanju je tekla tudi razprava o izva-

janju programa aktivnosti za uresničevanje DO o ka-
drovski politiki in nadaljnih usmeritvah. Poročilo je
bilo z razpravo tudi potrjeno.

Zbor KS, zbor združenega dela in dmžbenopolittfni
zbor pa so na skupnem zasedanju razpravljali tudi o
predlogu smernic za pripravo dnižbenega plana obdne
za obdobje 1985—1990. Čeprav je bila razprava name-
njena predlogu, je precej delegatov (predvsem iz KS)
posredovalo dodatne pripombe in predloge. Potem, ko
se je sestal izvrSni svet in predloge obravnaval, je bil
dokument sprejet z nekaterimi amandmaji. Velja pa
poudariti, da bi morali ob spejemanju dokumentov v
fazi ptedloga delegati bolj spoštovati rok za posredova-
nje amandmajev (vsaj tri dni pred sejo).

Še to. Na lojenem znsedanju je zbor zdnižeoega dela
soglasno sprejel sklep o začasnem ukrepu družbenega
vaistva DO Zagrad TOZD Pleskoobloga.


